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P r o t o k ó ł nr 29/2014 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 13 maja 2014 r. 
 

 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godz. 10
50

, a zakończyła o godz. 11
20

. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, 

według listy obecności (załącznik nr 1). 
 

Porządek obrad: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2014 r. 

2.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji 

Otwieram  posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Stwierdzam, że mamy kworum, 

więc Komisja może podejmować prawomocne decyzje. 

Czy są uwagi, propozycje zmian do porządku obrad? 

Nie ma. 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 
 

               za głosowało                 -                 4 radnych 

               przeciwnych                 -                 nie było 

              wstrzym. się         -                 nie było 

 

Przystępujemy do jego realizacji. 
 

Ad. 1.  Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2014 r. 

 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji : 

Otrzymaliście państwo w materiałach na komisję propozycję planu pracy. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Mam propozycję na miesiąc październik – koszty utrzymania przedszkoli  

w mieście Inowrocław za okres od września 2013  r. do września 2014 r.  

Czy są inne propozycje? 
 

Andrzej Kieraj: 

Ja mam również propozycję -przeprowadzenie kontroli w Wydziale Gospodarki 

Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa w zakresie udzielenia dotacji na zmianę 

źródeł ogrzewania plebani w Parafii Najświętszej Marii Panny. 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji : 

Czy są jeszcze  inne propozycje tematów na posiedzenia Komisji. 

Jeśli niema przystępujemy do głosowania. 
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Kto z państwa jest za umieszczeniem tematu kontroli radnego Kieraja? 

 

                    za głosowało  -                 1 radnych 

              przeciwnych  -                 3 radnych 

               wstrzym. się  -                 0 radny 

 

Kto z państwa jest za umieszczeniem tematu  przedstawionego przeze mnie, 

czyli koszty utrzymania przedszkoli w mieście Inowrocław za okres od września 

2013  r. do września 2014 r.   

 

                    za głosowało  -                 3 radnych 

              przeciwnych  -                 0 radnych 

               wstrzym. się  -                 1 radny 

 

 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji 

Kto z Państwa jest za przyjęciem całości planu pracy Komisji Rewizyjnej 

 z zaproponowanym tematem – koszty utrzymania przedszkoli w mieście 

Inowrocław za okres od września 2013  r. do września 2014 r. na miesiąc 

październik ?  
 

                za głosowało - 3 radnych, 

               przeciw  - 1 radny, 

              wstrzymał się -  nie było. 
 

 

Plan pracy stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 
 

 
 

                           

Ad. 2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji  

 W tym punkcie przystąpimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z kontroli  

przeprowadzonej 17 kwietnia 2014 roku w Wydziale Gospodarki Lokalowej  

z kontroli   w zakresie realizacji wyroków eksmisyjnych za 2013r. 

Wraz z materiałami otrzymali Państwo projekt protokołu z tej kontroli.  

Czy któryś z panów ma jakieś pytania, uwagi do tego protokołu? 

Nie widzę. 

Przystępujemy zatem do głosowania. 

Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu z kontroli przeprowadzonej 

 17 kwietnia 2014 roku w Wydziale Gospodarki Lokalowej  

w zakresie realizacji wyroków eksmisyjnych za 2013r. 

 

                     za głosowało - 4 radnych, 

               przeciw  - nie było 

              wstrzymał się - nie było 
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Protokół Komisja przyjęła. 

 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji 

Otrzymaliście również państwo projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z kontroli w zakresie realizacji wyroków eksmisyjnych za 2013r. 

Kto z państwa jest za przyjęciem ww. uchwały? 

 

                     za głosowało - 4 radnych, 

               przeciw  - nie było 

              wstrzymał się - nie było 
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 

Pani Magdalena Łośko – Przewodnicząca Komisji  

Z uwagi na wątpliwości zgłoszone przez radnego Kieraja na ostatnim 

posiedzeniu Komisji dotyczącej terminu otrzymania projektu uchwały,  

chciałabym poddać (ewentualnemu) głosowaniu  projekt uchwały ws. 

zatwierdzenia budżetu Miasta i udzielenia absolutorium dla prezydenta. Czy 

widzicie panowie konieczność ponownego głosowania nad tym projektem 

uchwały? 

                    za głosowało - nie było 

               przeciw  - 3 radnych 

              wstrzymał się - 1 radny 
  

Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie? 

Nie widzę. 
 

Zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

                                                                       

Przewodnicząca Komisji 

 
 

Magdalena Łośko             
 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Marciniak 


